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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem adják ki a 24.hu-nak jogerős ítélet után 
sem a kért információkat?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 24.hu arról ír, hogy végrehajtást indítottak a Bp2017 Kft. ellen, miután az állami cég a jogerős
bírósági ítélet ellenére sem adta ki a 24.hu által kért szerződéseket, közérdekű adatokat.

A lap 2017 márciusa óta, azaz több mint két éve próbálja megtudni, hogy a Hosszú Katinka korábbi
úszóklubját,  az  Iron  Aquaticset  működtető  cég,  az  Iron  Corporation  milyen  feltételekkel
használhatta  az  átadása  óta  állami  forintokból  működtetett  Duna Arénát.  Múlt  év  végén már  a
másodfokon  eljáró  ítélőtábla  is  kimondta:  a  2017-es  budapesti  vizes  világbajnokságot  szervező
Bp2017. Kft.-nek ki kell adnia azokat a közérdekű adatokat, amelyek arra vonatkoznak, hogy a
Hosszú Katinka és Shane Tusup tulajdonában álló Iron Corporation Kft.-vel kötött szerződéseiket
mekkora  összegre  és  milyen  célra  kötötték,  továbbá  szponzorációra,  reklám-  és
marketingtevékenységre kivel, milyen összegre szerződtek.

A jogerős ítélet után a 92 250 forintos perköltséget gyorsan át is utalta az állami cég: a 24.hu az
eltérő  fejlődésű  gyerekek terápiás  ellátását  például  Hidroterápiás  Rehabilitációs  Gimnasztikával
segítő BHRG alapítványnak utalta  tovább az összeget.  A kikért  megállapodásokat,  a közérdekű
adatokat a Bp2017 továbbra sem hajlandó azonban kiadni.

Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy miért nem adják ki a 24.hu-nak jogerős ítélet után sem a kért információkat?



Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. május 16.

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő
MSZP

1


